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Sjednici su nazodni dlanovi Skolskog odbora; Mira Benc, Helena Hudi, SuzanaPracail,
Ivan Zubi6, Jasna Sutlovid Poga6id, Katarina Posilovi6 i Rajna Presedki..

Uz dlanove Skobkog odbora sjednici su nazodne ravnateljica Skole Vlatka DruZinec i tajnica Nevenka
Krsnik
Izodni: -

!

Predsjednica Skolskog odbora otvara sjednicu i pozdravlja sve prisutne. Konstatirala je da su na
sjednici nazodni svi dlanovi pa Skolski odbor moZe donositi pravovaljane odluke.

- /q.
I' \./' Za dana5nju sjednicu predloZen je i usvojen slijededi

DNEVI\I RED:

1. Usvajanje zapisnika sa 41. i 42. (elekhonidke) sjednice Skolskog odbora;
2. Dono5enje Godi5njeg obraduna Osnovne Skole,,Ljudevit Gaj" Krapina 2a2020.;
3. Prethodna suglasnost zazapo(ljavanje kuharice s pola radnog vremena, na neodredeno vrijeme

u Podrudnoj Skoli Lepajci;
4. DonoSenje lzmjenai dopuna Poslovnika o radu $kolskih vije6a OS ,,Ljudevit Gaj" Krapina;
5. Pitanja i prijedlozi

Ad.1.) Na zapisnike sa 41. i 42. (elektronidke) sjednice nije bilo primjedbi i isti su jednoglasno
usvojeni.

Ad.2.) Ravnateljica Skole upoznala je nazolne s prijedlogom Godi5njeg obraduna 2a2020. godinu.
Iznosi da je iza nas te5ka u turbulentna godina, ali unatod tome dosta se je toga napravilo u Skoli.
Podetkom godine izvr5ili smo di56enje kompletnog tavanskog prostora (odvoz krupnog otpada - starog

\- namjeStaja, di5ienje izmeta golubova, i dezinfekcija cijelog prostora). Na krovu su postavljeni Siljci
koji onemogu6avaju zadrilavanje golubova. Zapunjeni su otvori na tavanu tako da smo se rijesili
problema s golubovima.
Zavr5eno je uredenje Skolskog trga ispred Matidne Skole. Nabavljen je novi fotokopirni uredaj za
Podrudnu Skolu Donja Semnica. Znatnasredstva su potro5ena zinabauuopreme i sredstava za
dezinfekciju Skolskog prostora (nabava beskontaktnih toplomjera, dispenzera za dezinfekciju ruku,
dezinfekcijske barijere i dr.).
Izvr5ena je izmjena stolarije na juZnom dijelu zgrade Matidne Skole , zamijenjeni su tavanski prozori i
ulaznavrata. Napravljene su Spalete oko nove stolarije i soboslikarski radovi.
Nabavljen je novi namje5taj za dvije udionice. U Lepajcima i Donjoj Semnici izvr5eni su potrebni
radovi za uredenje prostora zaiz-todenje nastave informatike.
Kao $to je iz Financijskog izvje5taja vidljivo Skola ima otvorena potraZivanja za prihode poslovanja u
iznosu od 50.018,49 kuna koja su vezanauz prehranu udenika (odl<ZZ za projekt ,,Zalogajdeko' i.

nenapla6ena potraZivanja za Skolsku kuhinju od roditelja i radnika Skole).

Nakon izlaganja ravnateljice, predsjednica Skolskog odbora otvara raspravu.



-Gda. Katarina Posilovi6 postavlja pitanje u vezi sigurnosti sportske dvorane nakon potresa te

osiguranje tople vode za pranje ruku.
-Ravnateljica odgovara da smo imali dva pregleda statidara i prema njegovoj ocjeni u dvorani se moZe

odvijati nastava. Sto se tide tople vode i to 6emo nastojati rije5iti u Sto skorije vrijeme.

Drugih pitanja nije bilo paje Skohki odborjednoglasno donio odluku o dono5enje Godi5njeg

obraduna za 2020. godinu.

Ad.3.) Tajnica iznoai daje Skola provela natjedaj za popunu upraZnjenog radnog mjesta kuharice s

pola radnog wemena u Podrudnoj Skoli Lepajci. Po raspisanom natjedaju primili smo 5 ponuda. Na
testiranje su se dazvala 2 kandidata od dega jedan kandidat nije zadovoljio na testiranju.
Kandida*ioja Mirjana Strok, KV kuharicaizDolila je uspje5no pro5la testiranje.
Na zahtjev ravnateljice Skotski odbor je jednoglasno donio odluku o davanju prethodne suglasnosti za

prijem Mirjane Strok na radno mjesto kuharice s pola radnog vremena u Podrudnoj Skoli Lepajci.

Ad.4.) Razmatran je prijedlog lzmjenai dopuna Poslovnika o radu Skolskih vijeda. Prijedlog za
iznrjenu i dopunu Poslovnika dala je ravnateljica Skole.. Prijedlog se odnosio na izmjenu i dopunu
dlanka 8,12. i 36. Drugi prijedlog vezano uz iznjenu dlanka 8. dala je gcla. Dragica Salkovi6,
sindikalna povjerenica Sindikata Preporod.
Za prijedlog izmjene dlanka 8. dvije dlanice Skohkog odbora su bile ,,protiv" (podrZavaju prijedlog

gde. Salkovi6), a 5 dlanovaje bilo,,za".ZapredloZene izmjene dlanka 12.i36. bili su svi dlanovi
Skolskog odbora.
Glede naprijed iznijetog donijeta je odluka o dono5enju lzmjena i dopuna Poslovnika o radu Skolskih
vijeia OS ,,Ljudevit Gaj" Krapina.

Ad.5.) Gospodin Zubi|i gospoda Posilovi6 postavili su pitanje o mogudnosti pripreme toplog obroka

u Skolskoj kuhinji. Djeca od podetka Skolske godine dobivaju samo suhu hranu - sendvide i razna
peciva. Mole da se iznade nadin da djeca dobiju i kuhanu hranu.
-Ravnateljica - radi epidemiolo5ke situacije i prema preporukama stoZera djeca dobivaju hranu u

udionice. Ne smiju se mije5ati djecaizrazliditih razrednih odjela pa ne moZemo hranu dijeliti u
blagovaoni u koju inade stane do 100 udenika. U smjeni niLihrazreda imamo 9 razreda s 208 udenika,

u smjeni vi5ih razreda je 13 razreda s 260 udenika. Imamo dvije kuharice i vrlo bi bilo te5ko
organizirati kuhanje hrane, podjelu variva i toplih obroka po udionicama, preuzimanje prljavog sPda,

pranje, dezinfekciju i dr. Vremenski je to teSko izvedivo. Probat 6emo iznadi mogu6nost povremene
pripreme toplog obroka, npr. 2 puta tjedno.

Drugih pitanja i prijedloga nije bilo pa je predsjednica Skolskog odbora zakljudila sjednicu.

Budu6i daje to vjerojatno zadnjasjednica sada5njeg saziva Skohkog odbora, ravnateljica je zahvalila
svih dlanovima na suradnji u radu.

Zavr5eno u 19,15
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